

**1873 (XXI). Petition from Mr. Awondo Ngah
(T/PET.5/894, sect. 8)**

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Awondo Ngah concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,⁸⁹

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority, in particular that if he wants his driving licence restored he should apply to the Transport Office in Douala.

*887th meeting,
25 March 1958.*

1874 (XXI). Petition from Messrs. Clément Otolo and Tanga Ndjana (T/PET.5/894, sect. 12)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Messrs. Clément Otolo and Tanga Ndjana concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,⁹⁰

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative, in particular that they might take advantage of the facilities which exist in the Territory for increasing the yield of cocoa trees.

*885th meeting,
18 March 1958.*

1875 (XXI). Petition from Mr. Martin Mvondo (T/PET.5/894, sect. 15)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Martin Mvondo concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,⁹¹

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and suggests that he might apply to his local Labour Exchange for assistance in finding suitable alternative employment.

*885th meeting,
18 March 1958.*

1876 (XXI). Petition from Mr. Appolinaire Pouda (T/PET.5/894, sect. 20)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Appolinaire Pouda concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,⁹²

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*885th meeting,
18 March 1958.*

**1873 (XXI). Pétition de M. Awondo Ngah
(T/PET.5/894, sect. 8)**

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Awondo Ngah, concernant le Cameroun sous administration française⁸⁹,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante, d'où il ressort notamment que, s'il désire récupérer son permis de conduire, il doit s'adresser au Bureau des transports de Douala.

*887ème séance,
25 mars 1958.*

1874 (XXI). Pétition de MM. Clément Otolo et Tanga Ndjana (T/PET.5/894, sect. 12)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de MM. Clément Otolo et Tanga Ndjana, concernant le Cameroun sous administration française⁹⁰,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial, d'où il ressort notamment que les pétitionnaires pourraient tirer parti des possibilités existant dans le Territoire pour augmenter le rendement des cacaoyers.

*885ème séance,
18 mars 1958.*

1875 (XXI). Pétition de M. Martin Mvondo (T/PET.5/894, sect. 15)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Martin Mvondo, concernant le Cameroun sous administration française⁹¹,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et lui conseille de s'adresser au Bureau de placement de sa localité pour qu'il l'aide à trouver un autre emploi qui lui convienne.

*885ème séance,
18 mars 1958.*

1876 (XXI). Pétition de M. Appolinaire Pouda (T/PET.5/894, sect. 20)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Appolinaire Pouda, concernant le Cameroun sous administration française⁹²,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*885ème séance,
18 mars 1958.*

⁸⁹ See T/PET.5/894, sect. 8, T/OBS.5/116, T/L.830.

⁹⁰ See T/PET.5/894, sect. 12, T/OBS.5/97/Add.2, T/L.825.

⁹¹ See T/PET.5/894, sect. 15, T/OBS.5/97/Add.5, T/L.825.

⁹² See T/PET.5/894, sect. 20, T/OBS.5/97, T/L.825.

⁸⁹ Voir T/PET.5/894, sect. 8, T/OBS.5/116, T/L.830.

⁹⁰ Voir T/PET.5/894, sect. 12, T/OBS.5/97/Add.2, T/L.825.

⁹¹ Voir T/PET.5/894, sect. 15, T/OBS.5/97/Add.5, T/L.825.

⁹² Voir T/PET.5/894, sect. 20, T/OBS.5/97, T/L.825.